
Protokół Nr XLIV/2022 

z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 28 marca 2022 roku 

 

Otwarcia obrad sesji zdalnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 

Poprosił obecnych o uczczenie chwilą ciszy osoby zamordowane w Ukrainie. 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 12 radnych, sesja jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  

 
Ad. 3 

Na sekretarza obrad zaproponował radną Barbarę Maczkiewicz – wyraziła zgodę. 

 

Głosowanie: 11 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się.  

Ad. 4 

Pan Przewodniczący przedstawił 3 wnioski do porządku obrad: 

1. Wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w 

sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Głosowanie: 12 głosów ZA. 

 

2. Wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie powierzenia 

Urzędowi Miejskiemu w Sędziszowie obsługi kasowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sędziszowie. 

 

Głosowanie: 12 głosów ZA.  

 

3. Wniosek Burmistrza o wycofanie z porządku obrad Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości rolnej stanowiącej własność Gminy Sędziszów na okres 10 w 

drodze bezprzetargowej. 

 

Radny J. Chmielarski: 

Bardzo proszę o uzasadnienie, dlaczego ta uchwała zostaje wycofana? 

Pan Burmistrz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Zgłosiła się kolejna osoba, która jest zainteresowana tą działką. 

I w taki wypadku musi być tryb przetargowy. 

Radny J. Chmielarski: 

Wczoraj zgłaszali się do mnie telefonicznie mieszkańcy Słaboszowic. I tutaj jestem zdziwiony 

pomysłem tego, kto dał do porządku obrad z tego względu, że Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa 

dają dzierżawę na rok, na dwa, na trzy. Na podziale funduszu sołeckim we wrześniu mieszkańcy ustalili, 

że sprzedają te nieruchomości, które należą do sołectwa i za to chcą wyremontować świetlicę. Panie 

Burmistrzu zasadne jest sprzedać tą działkę, a nie wydzierżawić. Tak chcą mieszkańcy Słaboszowic. 

Mówiła tak p. Sołtys i wielu mieszkańców, nawet tych, którzy są zainteresowanie nie dzierżawą a 

kupnem tej nieruchomości. Mieszkańcy mówili, że zgłaszali się do p. Kowalskiej o to, żeby było dane 

już do przetargu. Pani Kowalska odpowiedziała, ze najpierw idą Pawłowice, a dopiero jesienią będzie 

sprzedaż tych nieruchomości sołectwa Słaboszowice. Uważam, że to powinno być wcześniej, skoro 

mieszkańcy ustalili, że chcą sprzedać. Moim zdaniem nie trzeba czekać do jesieni tylko przystąpić do 

procedury wyceny.  

Pan Burmistrz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. My już od kilku lat przyjęliśmy taką zasadę, że najpierw czekamy 

na osoby chętne. Jeśli są potencjalne osoby chętne, które zamierzają daną nieruchomość kupić to wtedy 

podejmujemy procedurę wyceny, procedurę ogłoszenia w gazetach. To wszystko to są nasze publiczne 

pieniądze. Wielokrotnie takie procedury były wykonywane. Spore pieniądze na takie rzeczy, które nie 



musiały być w danym momencie wykonywane i były przeznaczane. Oczywiście informujemy na 

zebraniach wiejskich itd. Wówczas mamy duże prawdopodobieństwo, że to co wyłożyliśmy to nam się 

zwróci w ramach postępowania przetargowego. Myślę, że w odpowiednim czasie, wszystko co mamy 

uzgodnione z mieszkańcami to zostanie wykonane.  

 

Głosowanie: 12 głosów ZA.    

 

Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji nr XLI/2022 z dn. 08.02.2022 r. oraz dwóch 

sesji nadzwyczajnych nr XLII/2022 z dn. 18.02.2022 r. i nr XLIII/2022 z dn. 01.03.2022 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 

7. Uchwała w sprawie udzielania pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa.  

8. Uchwała w sprawie sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie Gminy Sędziszów 

w 2022 roku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXI/179/2020 Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXI/180/2020 Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi zmienionej 

uchwałą Nr XXXV/305/2021 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 29 czerwca 2021 r. 

11. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Sędziszów. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

13. Uchwała w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu gminy 

Sędziszów dla podmiotów niezaliczonych do sektora finansów publicznych i 

niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczenia dotacji oraz 

sposobu kontroli wykonywania zadania.  

14. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025. 

15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz 

Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadania w zakresie poprawy bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów.  

16. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XII/100/2019 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 

30 sierpnia 2019 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów.  

17. Uchwała w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

18. Uchwała w sprawie powierzenia Urzędowi Miejskiemu w Sędziszowie obsługi kasowej 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 

19. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032. 

20. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2022 rok.  

21. Informacja z wykonania zadań własnych i zleconych w Miejsko-Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej za rok 2021. 



22. Informacja z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 

23. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2021. 

24. Sprawozdanie z działalności Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Sędziszowie za rok 2021. 

25. Wolne wnioski i dyskusja. 

26. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.  

 

Ad. 5  

Pan Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu poprzedniej sesji nr XLI/2022 z 

dn. 08.02.2022 r. oraz dwóch protokołów z sesji nadzwyczajnych nr XLII/2022 z dn. 18.02.2022 r. i nr 

XLIII/2022 z dn. 01.03.2022 r. 

Brak uwag. 

Głosowanie: 12 głosów – ZA, jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny R. Dębicki: 
Panie Burmistrzu w pkt. 11 mówił pan o wysłaniu takich powiadomień do właścicieli gruntów. Chodzi 

mi o ten teren między Skarpą a ul. Leśną. Rozumiem, ze to jest w kontekście tej takiej partycypacji i 

jakiegoś rozwiązania problemu? 

Pan Burmistrz: 

Tak. Koszenia tego terenu.  

Radny R. Dębicki: 

Bardzo dziękuję. Dobrze, ze pan wspomniał o tym piasku pośniegowym, który będzie przez ZUK i 

Powiat usuwany. Ta ulica faktycznie jest naszą wizytówką. Niemniej jednak prosiłbym pana i p. Prezesa 

o niezapomnienie tych drobnych uliczek, bocznych, os. Skarpa. Czy ten traktorek ze szczotkami działa?  

Pan Burmistrz: 

Oczywiście, z tym że tego było tyle po tej zimie, że na razie radziliśmy sobie odmiatając, ładując na tą 

dużą łyżkę i wywożąc na przyczepę.  

Radny R. Dębicki: 

Uważam, że Prezes zrobi to w sposób najlepszy w jaki potrafi. Prosiłbym tylko o przypomnienie i 

wypuklenie tej sprawy. Dziękuję.  

Radny J. Chmielarski: 

Panie Burmistrzu, wprowadzony nabór na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Powiedział 

pan, że w miejscowości, gdzie jest przyłączona kanalizacja jest obowiązek przyłączy tych 

przydomowych oczyszczalni do kanalizacji. Z czego wynika ten obowiązek? Np. jak ktoś wybudował 

sobie taką przydomową oczyszczalnię rok wcześniej, a za pół roku została wybudowana kanalizacja. 

Czy on musi się przyłączyć do tej kanalizacji skoro wcześnie zrobił sobie przydomową oczyszczalnię 

ścieków?  

Pan Burmistrz: 

Jeśli ktoś miał przydomową oczyszczalnię ścieków to on jest z tego obowiązku zwolniony. Nie można 

mieć szamba tam gdzie przebiega kanalizacja tylko trzeba się przyłączyć. Natomiast przydomowa 

oczyszczalnia ścieków rozwiązuje problem.  

Radny J. Chmielarski: 

Rozumiem, dziękuję. 

Szanowny p. Burmistrzu 156 nakazów razy 9,20 zł daje 1432 zł. A skąd się wzięło te 152 nakazy, które 

roznosiłem? Zgodnie z ustawą skutecznie doręczony nakaz do domu to jest opłata dla Sołtysa – 1 zł. A 

jak miałem nieraz 6 nakazów do jednego domu to otrzymałem 1 zł. Nie 6 z tylko 1 zł. Skąd się wzięło 

156 nakazów skoro roznosiłem 98/99, maksymalnie chyba 100. Czyi tutaj się pan pomylił przynajmniej 

o ponad 500 zł. Panie Burmistrzu, w środku pandemii zabarykadował pan Urząd i gonił pan 

pracowników z drugiego piętra na parter i sołtysów pan goni w środku pandemii o roznoszenie nakazów 

po całej gminie. Skoro pan miał obawę pan miał obawę o swoje zdrowie i życie, zabarykadował Urząd, 



sesja Rady, gdzie 6 radnych było w Urzędzie, a reszta na zdalnym i mogła się odbywać, dlatego ja 

zrezygnowałem w tym roku w środku pandemii z roznoszenia takich nakazów. Parę tygodni wcześniej 

odbywała się sesja w Nagłowicach i tam sołtysi byli. Uzgodnili między sobą, że przeczekają środek 

pandemii i zadecydują na koniec lutego czy będą roznosić nakazy czy nie będą. Oni mieli samo 

zdecydować, a nie zmuszeni przez wójta z góry. Jest pan w błędzie mówiąc, że tyle Gmina przyniosła 

straty co do mnie. Natomiast co do p. Adamski nie wiem, ale sądzę, że jest ta sama sytuacja. Bardzo 

proszę to policzyć jeszcze raz. Proszę o rzetelną informację, a nie wprowadzać społeczeństwa w błąd.  

Pan Burmistrz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, p. Radny.  My Urzędu, podczas całej pandemii, nie 

zabarykadowaliśmy. Ja była potrzeba to każdy mógł wejść w szczególnych przypadkach, jak zmierzył 

temperaturę, jak był w maseczce. Ja przez cały czas pracowałem przyjmowałem, pracownicy schodzili 

na dół, Urząd Stanu Cywilnego był praktycznie cały czas otwarty. Poproszę o zweryfikowanie wydział 

finansowy, który podał mi tą informację. Nie chcę się szczegółowo do tego odnosić. Powiem tylko, że 

w wielu przypadkach 32 sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, gdzie ludzie w dany momencie 

schorowani, starsi, podjęli się tego obowiązku bez żadnych problemów. Dlatego pozwoliłem sobie to 

przedstawić, żeby na przyszłość była taka chwila zastanowienia się jak do społecznego mandatu 

powinno się podchodzić.  

Radny J. Chmielarski: 

W drodze wyjaśnienia, ja otrzymałem 3 nakazy i tą informację o śmieciach w jednym liście poleconym. 

A pan mi tu liczy za cztery. Dziękuję. 

Radny W. Tabor: 

Panie Burmistrzu, podpisano umowę na dowóz dziecka niepełnosprawnego do Pińczowa. To jest z 

terenu Sędziszowa? 

Pan Burmistrz: 

Tak, z terenu Sędziszowa. Mamy taki ustawowy obowiązek.  

Radny W. Tabor: 

Ale jakie to są koszty? Bo to są 2 kursy tak 

Pan Burmistrz: 

Tak, oczywiście. To było nawet kilka razy unieważnione przez nas. Nie podam teraz wartości, ale to są 

poważne środki finansowe, które gmina musi ponosić na wybrany przez rodziców ośrodek dla dziecka 

niepełnosprawnego.  

Radny W. Tabor: 

Ale nie można tego było zabezpieczyć, przekonać. W Zielonkach jest taki ośrodek. 

Pan Burmistrz: 

Nie.  

Radny W. Tabor: 

To coś jest nie tak. Zażyczy sobie do Kielc czy do Skarżyska i my musimy wozić.  

Pan Burmistrz: 

Jeśli specyfika danej choroby jest taka, że nie znajdzie się miejsca tutaj w ośrodkach to mamy taki 

obowiązek dowieźć.  

Radny W. Tabor: 

To jest grupa osób, a tutaj jedna osoba.  

Pan Burmistrz: 

Tak mówi prawo i to jest poza dyskusją. 

Radny W. Tabor: 

O który kawałek targu chodzi, ze jest zabrany? 

Pan Burmistrz: 

To co było przy ul. Majowej, poniżej myjni.  

Radny J. Jaworski: 

Myślę, że ten dowóz tego dziecka polega na tym, że rodzic go wiezie i ma za to zapłacone.  

Pan Burmistrz: 

Nie zgodził się rodzic. Tam gdzie rodzice wyrażają zgodę to my podpisujemy umowę i zwracamy 

koszty, które są też zgodne z przepisami prawa. A tam, gdzie rodzic się nie zgodzi to gmina ma taki 

obowiązek.  

 



Radny J. Jaworski: 

Chciałby jeszcze sprostować, ale nie wiem czy dobrze pamiętam. Za dostarczenie nakazu płatniczego 

Sołtys dostaje 1,50 zł.  

Panie Przewodniczący: 

Proszę nie wchodzić w polemikę.  

Radny J. Strzelec: 

Panie Przewodniczący, 4 straże dały swój sprzęt na Ukrainę. A zaś te jednostki dostają sprzęt. Jak to się 

jedno do drugiego? Na jakiej to jest podstawie? 

Pan Burmistrz: 

Straże oddały to co miały w nadmiarze. A za to w pierwszej kolejności otrzymają nowy sprzęt, który 

jest im niezbędny.  

Radny J. Chmielarski: 

Stary oddały, a dostaną nowy? 

Pan Burmistrz: 

Tak.  

Radny A. Stępień: 

Panie Burmistrzu, ja chciałem zapytać odnośnie tych numerów, czy skrzynki na listy też są 

obowiązkowe? Nie wszyscy mieszkańcy mają te skrzynki.  

Pan Burmistrz: 

Powinny być.  Nie odpowiem teraz dokładnie. Ustawa wymaga, żebyśmy posiadali numery domów, 

oznaczenia.  

Radny J. Wiencek: 

Panie Burmistrzu, możemy rozumieć tak, że ta przebudowa tych ulic idzie już w dobrym kierunku? Ona 

w tym roku zostanie wykonana? 

Pan Burmistrz: 

Musi być w tym roku wykonana. I robimy wszystko, żeby tak było. Mamy trochę problemów 

społecznych z mieszkańcami.   

Radny J. Wiencek: 

Słyszałem właśnie trochę o tych problemach. Dlatego pytam czy jest to do zrealizowania? 

Pan Burmistrz: 

Bylibyśmy już po przetargu. My uważamy, że nie powinno być takich problemów zgłaszanych przez 

mieszkańców, bo nie wchodzimy tak jak mówi MPZP, bo musielibyśmy przesuwać ogrodzenia. My 

odstępujemy od tego. Zostajemy w pasie drogi z utwardzeniem kostką pobocza. Zostawiając taką 

szerokość drogi jak jest. Jednocześnie spełniając wszystkie wymagania czyli te wielkości drogi.  

Radny J. Wiencek: 

Wspomniał pan w sprawozdaniu, ze skończyła się w Przedszkolu ta kontrola z Urzędu. Czy wszystkie 

kontrole, które tam były są już zamknięte? Czy są jakieś wnioski z tych kontroli? 

Pan Burmistrz: 

Zamieszczone są na stronie. W tej chwili Rzecznik Dyscyplinarny ds. Nauczycieli prowadzi 

postępowanie. Jest to najważniejsze postępowanie i czekamy na wnioski.  

Pani Mecenas E. Dąbrowska: 

Jeśli chodzi o te skrzynki pocztowe to są one obowiązkowe na każdej nieruchomości. Wynika to z prawa 

pocztowego. Brak takiej skrzynki może się wiązać z karą porządkową nawet w wysokości 10.000 zł. 

Jeżeli listonosz widzi, że nie ma skrzynki to po tej linii pocztowej postępowanie powinno być wszczęte.  

 

Pan Przewodniczący stwierdził brak dalszych pytań i zarządził przerwę do godz. 10:30. 

 

Po przerwie stawili się jak dotychczas.  

 

Ad. 7 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

 

 



Pani Sekretarz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W dniu 25 lutego Wojewoda Świętokrzyski wydał polecenie na 

terenie naszego województwa, wszystkim wójtom, burmistrzom, prezydentom, starostom, marszałkowi 

województwa, aby podjęli działania zmierzające do zakwaterowania cudzoziemców z terenu Ukrainy, 

w zgłoszonych do Wojewody ośrodkach, w tym zapewnienia odpowiednich warunków bytowych, 

bieżącą obsługę miejsc wraz z organizacją wyżywienia. U nas akredytacje otrzymały 2 obiekty 

hotelowe, tj. Złota Róża – początkowo do 75 miejsc, ale później decyzją Wojewody zostało zwiększone 

do 95 miejsc oraz OSiR – 50 miejsc. W dniu 12 marca Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej podpisał 

ustawę o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Ustawa weszła w życie z dniem ogłoszenia z mocą obowiązującą od 24 lutego. Reguluje ona właściwie 

większość aspektów pobytu uchodźców na terytorium Polski orz zakres udzielanego im wsparcia. Mówi 

m.in. o tym, że obywatel Ukrainy, który wjechał legalnie na terytorium  Rzeczypospolitej w okresie od 

24 lutego może przebywać w Polsce przez okres 18 miesięcy. Należy mu nadać nr PESEL. Wojewoda 

może zapewnić pomoc na terenie województwa. Natomiast jednostki samorządu terytorialnego z 

własnej inicjatywy i w zakresie posiadanych środków mogą zapewnić pomoc obywatelom Ukrainy. A 

zakres tej pomocy określa w uchwale organ samorządu terytorialnego. To jest art. 12 ustawy. 

Również ważny jest art. 113, który daje nam samorządom poczucie bezpieczeństwa, stanowi, ze z 

budżetu państwa mają być udzielane, właściwym jednostkom samorządu terytorialnego, dotacje celowe 

na finansowanie lub dofinansowywanie zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. W 

przypadku dofinansowania zadań własnych i bieżących inwestycyjnych, kwota dotacji może stanowić 

więcej niż 80% kosztów realizacji zadania. Ustawa zmieniła również jeden z art. ustawy z 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, tj. art. 73, gdzie dodany jest ust. 3, tj. Gminy mogą udzielać pomocy, w 

tym finansowej społecznościom lokalnym i regionalnym innych państw. Podstawą udzielenia tej 

pomocy jest uchwała organu stanowiącego gminy. I o to właśnie zwracamy się do Wysokiej Rady.  

Bardzo ważnym dokumentem jest również Rozporządzenie, ale ma ono związek z art. 13 ustawy. 

Każdemu podmiotowi, w szczególności osobie fizycznej prowadzącej gospodarstwo domowe, która 

zapewni zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy, może być przyznane na jego wniosek 

świadczenie pieniężne z tego tytułu, nie dłużej niż za okres 60 dni. W uzasadnionych przypadkach 

Wojewoda może ten okres przedłużyć. Do tego ukazało się Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15 

marca w sprawie maksymalnej wysokości świadczenia pieniężnego, tj. 40 zł za osobę dziennie. Jest 

przyznawane na podstawie wniosku składanego w gminie. Wysokość tej kwoty może również tylko i 

wyłącznie zmienić Wojewoda. W dniu 22 marca został zmieniony zapis ust. 1 i 2 tego Rozporządzeni, 

tj. wniosek jest rozpatrywany w ciągu miesiąca od dnia jego złożenia oraz gmina może uzależnić 

przyznanie lub wypłatę świadczenia od weryfikacji warunków zakwaterowania i wyżywienia. 

Weryfikacji dokonują upoważnieni pracownicy jednostki organizacyjnej gminy lub gminnej osoby 

prawnej. Z p. Burmistrzem jesteśmy już por rozmowie z kierownikiem MGOPS i w naszym imieniu te 

zadania będzie wykonywać, oczywiście na podstawie stosownych upoważnień.  

Na dzień dzisiejszy na terytorium gminy przebywa prawie 200 obywateli Ukrainy. USC wydał na dzień 

dzisiejszy 150 peseli. 30 dzieci jest już w naszych szkołach.  

Niestety miejsc hotelowych już zaczyna brakować. Są już wykorzystywane do tego strażnice, świetlice. 

My przygotowując miejsca w Tarnawie, w Borszowicach i w Łowini, wystąpiliśmy do Marszałka 

Województwa z wnioskiem o środki finansowe na wyposażenie.  Nie mamy jeszcze zwrotnej 

informacji.  

Zbiórek było i jest bardzo dużo. Mieszkańcy naszej gminy ten egzamin z człowieczeństwa zdali bardzo 

dobrze. Miejmy nadzieję, że dalej w tych trudnych sytuacjach będziemy się wzajemnie wspierać oraz 

wszystkich, którzy tego wsparcia potrzebują.  

Podjęcie tej uchwały w sprawie pomocy uchodźcom jest bardzo zasadne. Bardzo prosimy. Dziękuję.  

Radny J. Chmielarski: 

Pani Sekretarz, jak to w tych 3 świetlicach/remizach ma się odbywać? Chodzi mi o to, ze mieszkańcy 

chcą na komunię wynająć świetlicę. Zawsze tak się robiło. I co teraz? Czy po prostu odmawiać? 

Podpiszemy umowę i nagle wyjdzie sytuacja, że będziemy mieli 100% tych uchodźców. Czy możemy 

najpierw zakwaterować w Tarnawie, w Borszowicach? Czy to wszystko będzie w jednym dniu? 

 

 

 



Pani Sekretarz: 

W tym momencie jest trudno na to pytanie odpowiedzieć. Ale to jest bardzo ważna sugestia. Jeżeli 

będziemy wiedzieć, ze coś jest zaplanowane wcześniej to na pewno będzie to wzięte pod uwagę. 

Natomiast na ten moment trudno powiedzieć czy ci uchodźcy jeszcze będą, kiedy będą i w jakich 

granicach liczbowych. Musimy pewne rzeczy wyprzedzać i być przygotowani.  

Radny J. Chmielarski: 

Mam zajętą świetlicę na 28 maja, który został zamówiony 3 miesiące temu. Czy mam to odmówić czy 

zostawić? 

Pan Burmistrz: 

Ja uważam, że na razie nie odmawiać. Prosimy o takie informacje od Sołtysów tych 3 miejscowości. 

Radny J. Strzelec: 

Jeżeli będą chcieli jechać do PUP to oni mają jakiś wolny bilet? 

Pani Sekretarz: 

Za pociąg nie płacą.  

Pan Przewodniczący: 

Za autobus też nie płacą. 

 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLIV/375/2022 

 

Ad. 8 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie  sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk 

na terenie Gminy Sędziszów w 2022 roku. 

 

Brak pytań. 

Glosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLIV/376/2022 

 

Ad. 9  

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXI/179/2020 

Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLIV/377/2022 

 

Ad. 10 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXI/180/2020 

Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi zmienionej uchwałą Nr XXXV/305/2021 Rady Miejskiej 

Sędziszów z dnia 29 czerwca 2021 r. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLIV/378/2022 

 

Ad. 11 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Sędziszów. 

 

Brak pytań. 

Glosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLIV/379/2022 

 

 

 



Ad. 12  

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLIV/380/2022 

 

Ad. 13 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o 

udzielenie dotacji z budżetu gminy Sędziszów dla podmiotów niezaliczonych do sektora finansów 

publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczenia dotacji oraz sposobu kontroli 

wykonywania zadania. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLIV/381/2022 

 

Ad. 14 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022 – 2025. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA. jednogłośnie.      XLIV/382/2022 

 

Ad. 15 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadania w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLI/383/2022  

 

Ad. 16 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XII/100/2019 Rady 

Miejskiej Sędziszów z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLI/384/2022 

 

Ad. 17 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLI/385/2022 

 

Ad. 18 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Urzędowi Miejskiemu w 

Sędziszowie obsługi kasowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLI/386/2022 

 

 



Ad. 19 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2032. 

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     XLI/387/2022 

 

Ad. 20 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2022 rok.  

 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.      XLI/388/2022 

 

Ad. 21- 24 

Pan Przewodniczący zapytał radnych czy są pytania do sprawozdań i informacji wymienionych w pkt. 

21-24. 

 

Brak pytań.  

 

Ad. 25 

Wolne wnioski i dyskusja.  

 

Radny R. Dębicki: 

Panie Burmistrzu, na ul. Tysiąclecia poniżej zakładu fryzjerskiego jest jeden z wielu progów 

zwalniających i tam sukcesywnie od dłuższego czasu, jadąc z góry na dół na tym niższym punkcie 

zapada się asfalt. Bardzo bym prosił o jakąś interwencję w tej kwestii i usunięcie usterki, bo zagraża 

bezpieczeństwu.  

Chciałem podziękować w imieniu mieszkańców bloku nr 5 za przycięcie tej zieleni wokół bloku.   

Mieszkańcy zgłaszają też chęć i zainteresowanie zagospodarowania tych terenów zielonych na Skarpie. 

Proszą o partycypację gminy w kosztach. Oni chcą to częściowo pokryć ze swoich kosztów, ale również 

chcieliby, żeby gmina dołożyła się, w jakiś sposób pomogła.  

Wiceprzewodniczący D. Juszczyk: 

Panie Burmistrzu, wnoszę o naprawę łącznika między starymi Domkami a nowymi, na ul. Jaśminowej. 

Przy ostatniej wywózce wielkich gabarytów zostało to poważnie uszkodzone.  

Radny A. Stępień: 

Chciałem zgłosić naprawę tej drogi Zielonki – Sielec, bo już  się zima skończyła i jest już pora. Trzeba 

to pilnie zrobić. Proszę również skierować do Powiatu tą drogę powiatową Zielonki – Piołunka. Tamta 

droga też jest bardzo zniszczona, wymulone rowy. Teraz ludzie jeżdżą w pole z nawozami. Na drodze 

na Zapuście też są dziury. Tam też trzeba coś poprawić. Dziękuję.  

Radna B. Maczkiewicz: 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałabym zwrócić uwagę na problem 

oświetlenia ul. Kieleckiej. Od Domu Pogrzebowego p. Stradomskiego do budynków LHS, tam nie ma 

żadnych lamp oświetlenia ulicznego. Do tej pory było chyba oświetlenie udostępniane od kolei. W tej 

chwili tam jest bardzo ciemno i jest naprawdę bardzo niebezpiecznie. Dotyczy to również odcinka ul. 

Sportowej, od nastawni do przejazdu. Dziękuję.  

Radny J. Chmielarski: 

Dwa miesiące temu, na sesji 08.02 pytałem o studium farm fotowoltaicznych. Jak to wygląda, co się 

ruszyło do przodu czy stoi w miejscu? Wiem, że tam blokował krajobraz chroniony na Jeżowie.  

Natomiast park w Pawłowicach został ładnie uporządkowany, dziękuję. Ale są jeszcze usterki czyli tutaj 

zaraz przy ogrodzeniu jadąc od Rynku po lewej stronie, jakiś metr długości tej siatki przy p. (…). I w 

tym małym stawie podciąć, tam jest chyba mirabelka.  

Mieszkańcy Sosnowca pytają mnie o kanalizację. Czy jest w projekcie, w planach robienie kanalizacji 

w Sosnowcu? Niektórzy chcieliby złożyć wniosek o tą oczyszczalnię przydomową, ale w skoro jest w 

planach taka oczyszczalnia to wtedy nie składaliby tego wniosku na tą oczyszczalnie przydomową. 

Poczekaliby na kanalizację.  



Mieszkańcy Sosnowca od nr 13, mają drogę kamienistą i chcieliby żeby im zasypać to kamieniem, bo 

mają duże ubytki w drogach.  

Mieszkańcy Słaboszowic chcieliby się dowiedzieć co z drogą polną w Słaboszowicach, bo na zebraniu 

wiejskim przy podziale funduszu sołeckiego, prosił pan, żeby przekazać 5.000 zł czy 6.000 zł  na ten 

wóz asenizacyjny czyli tzn. beczkę. A w zamian miał pan zrobić tą drogę ze środków z budżetu. Mówili, 

ze coś tam było robione, koszty 3.000 zł. Ale jest dalej problem z tą droga, bo ktoś ją tam dalej zaoruje.  

Uważam, ze wypadałoby to uporządkować do końca, skoro braliśmy geodetę i tyle to kosztowało.  

Sprzedaż tej działki w Pawłowicach, o której pan mówił w ostatnim sprawozdaniu. Chciałbym wiedzieć 

czy wpłynął wniosek i od kogo? Mieszkańcy chcieliby, żeby to było w formie przetargu, najpierw 

między mieszkańcami sołectwa. Prosty przykład, że pan chciał wydzierżawić działkę w Słaboszowicach 

na 10 lat, a ustawa panu pozwala na 3 lata.  

Zasypanie tego wąwozu kamieniem, bo 2 lata temu została działka sprzedana. Obiecał pan 

mieszkańcom, że to się zrobi.  Kamień jest załatwiony z Gaspolu. Czekają tylko na realizację. To jest ta 

droga jadąc w kierunku Łowini po prawej stronie, tam jest wąwóz, gdzie nie mogą sprzętem przyjechać.  

Pani Sekretarz bardzo proszę na sesji zapytać p. Starostę co z drogą Trzciniec, gdzie za poprzedniego 

starostę był 1 km zrobiony. Jak było spotkanie w SCK z radnymi to deklarował, że z tych najbliższych 

środków powodziowych będzie ta droga robiona. Natomiast mijają 3 lata i nic. Nawet nie można 

przejechać tą drogę, bo jest tak zarośnięte.  

Wrócę jeszcze do wynagrodzeń Sołtysów za roznoszenie nakazów. Szanowni państwo, uważam, ze jest 

to wykorzystywanie Sołtysów z tego względu, że 1 zł za skutecznie doręczony nakaz jak jest 5-6 różnych 

nazwisk w jednym domu, a czasami trzeba iść 5 razy to jest za mało. Pan Burmistrz mówił, że Sołtys 

bardziej społecznie powinien to robić. Panie Burmistrzu z wielkim szacunkiem do pana, ale pan jakoś 

społecznie nie robi. Przepraszam, że tak mówię. Dało to przykład podniesienie panu pensji pod koniec 

ubiegłego roku. Pan nie protestował, żeby dać panu mniej, a cześć będzie pan robił społecznie. Tylko 

maksymalnie ile się dało. Pan Przewodniczący nawet nie przeczytał tej uchwały tyko podał ją pod 

głosowanie. Chciałem zapytać czy w związku z tym, że panu podnieśli to czy pan również podniósł 

pensję pracownikom Urzędu? Oczywiście nie wszystkim, bo mają różne funkcje, stanowiska i mają 

widełki też ustawowo nie pozwala na podniesienie. Ale tym co jest w pana rękach podniesienie to 

uważam, że Ci ludzie również zasługują na podniesienie tej pensji przynajmniej też o 100%.  

Wielokrotnie pan powtarzał, że pracują, świetne wnioski itd. Ale trzeba ich docenić. Pan 

przewodniczący Komisji Budżetowej zadba o to, skoro poradził sobie o wynagrodzenie dla pana to 

również myślę, że w budżecie powinniśmy przeznaczyć dla tychże pracowników naszej Gminy. 

Dziękuję.  

Radny  J. Wiencek: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Wracając do wniosku Rafała, bo to jest bardzo blisko, 

prosiłbym tam na wysokości Wafelka jest takie zapadlisko w chodniku i ono coraz bardziej się pogłębia. 

To jest chyba przepust kabla zasilającego.  

Panie Burmistrzu co słychać z tymi blokami, które miały być budowane ? Czy coś się tam rusza w tym 

temacie? Jakie są perspektywy? Dziękuję. 

Radny K. Prusek: 

Panie Burmistrzu, p. Przewodniczący. W szczególności zwracam się do Szanownych Radnych 

Powiatowych odnośnie tych przejazdów, które poruszane na komisjach. Pilnujmy tego, żeby te 

przewozy były. Chodzi mi o przejazdy z Przełaja w stronę Sędziszowa. 

Proszę również o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej od Przełaja w stronę Sędziszowa.  Wiem, 

że już zapytanie ofertowe na remont poszedł. Jakbyśmy uzupełnili je kamieniem to wtedy masą 

asfaltową moglibyśmy zrobić poszerzenie jej.  

Radny J. Strzelec: 

Chodzi tutaj o ten przewóz. Co mam mówić tym ludziom. Jeżeli w powiecie to jest taki problem to 

jedźmy do Kielc. Trzeba zrobić z tym porządek. Dziękuję.  

Radny J. Jaworski: 

Panie Przewodniczący, p. Burmistrzu, ja również chciałem nawiązać do budowy tych mieszkań „SIM 

SMS”. Minął rok i to nadal jest wszystko w marzeniach. Ci, którzy czekają też zbierają pieniądze na ten 

wkład własny. Ta inflacja to ciągle „zjada”.  Myślę, że powinniśmy dostać dość szczegółową informację 

kiedy to wszystko się zacznie, jakie są plany, jaki jest nabór. Przez rok zarząd nic z tym nie zrobił. 

Bierze pieniądze i na tym się kończy.  



Tam za MGOPS też są dziury w asfalcie. Wypadałoby je uzupełnić po zimie. 

Na działce kolejowej koło posesji p. (…) poskładano tam gałęzie. To jest działka kolejowa.. To jest 

zagrożenie pożarowe. Ktoś znosi tam gałęzie. Kolej to powinna posprzątać. Dziękuję. 

Radny W. Tabor: 

Panie Burmistrzu na jaki etapie są prace przy studium? Kiedy możemy się spodziewać do wystawienia 

do publicznej wiadomości?  

Pan Przewodniczący: 

Panie Burmistrzu ja mam gorącą prośbę o przyśpieszenie monitoringu w Rynku. Ktoś zaczyna się w 

Rynku bawić. Doszło nawet do tego, że drzwi od TOI TOI były urwane. Jak nie jest potrzebna to trzeba 

ją zabrać.  

Pan Burmistrz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

- radny Rafał Dębicki - będziemy się starali ta pilnie zrobić, bo tam jest bardzo duży ruch. Postaramy 

się pilnie naprawić ten zapadający się asfalt przy ul. Tysiąclecia.  

Jeszcze żadnej wspólnocie nie odmówiliśmy, żeby pomóc przy zagospodarowaniu zieleni. Także proszę 

zgłaszać. Na arę możliwości naszych finansowych będziemy wspomagać.  

-  radny Dariusz Juszczyk -Zweryfikujemy ten łucznik na ul. Jaśminowej i postaramy się, żeby to było 

naprawione.  

- radny Andrzej Stępień – my nie będziemy tak dorywczo naprawiać. Tam trzeba na pewnym kawałku 

drogi wyciąć i zrobić asfalt. Tam nic nie da łatanie.  

Droga Zielonki-Piołunka została złożona we wniosku przez powiat w ramach tych terenów 

popegeerowskich. Mam nadzieję, ze i to przejdzie do dofinansowania.  

Droga Boleścice-Zapusta – jest już po przetargu. Będziemy podpisywać umowę. Trzeba się uzbroić w 

cierpliwość.  

- radna Barbara Maczkiewicz -  to zgłoszenie musi podlegać analizie, bo na pewno w tym roku nie wiem 

czy będzie to możliwe do wykonania. Podobnie z u. Sportową od nastawni do przejazdu. Trzeba 

rozmawiać i rozważyć. Każdy oszczędza. Energia wzrosła. Rzeczywiście tam jest niedoświetlone.  

- radny Jarosław Chmielarski – odnośnie studium, wszystko trwa z tym, że mamy opóźnienia. 

Zwracaliśmy się już chyba dwukrotnie na piśmie do  pana urbanisty, który to wykonuje, żeby  

przyśpieszył te procedury. Jest opóźniony, ale nie wiem ile, około 2-3 miesiące. Tam też nie ma 

pewnych opracowań środowiskowych. Włączyła się też ta druga firma z Warszawy, żeby swoimi 

specjalistami pomagać urbaniście, żeby spełnić niezbędne warunki. To są trudne tematy.  

Radny J. Chmielarski: 

Panie Burmistrzu mam pismo, które otrzymałem z gminy, że na moje działki Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska nie ma nic. Uzgodnione jest pozytywnie. To było bardzo dawne.   

Pan Burmistrz: 

Tam jest Jeżów i Boleścice. To właśnie spowalnia ten tą chwilę.  

Uważam, że należy składać wnioski na oczyszczalnie przydomowe, jeżeli ktoś ma takie życzenie. 

Sosnowiec nie jest ujęty w aglomeracji. Tam nie ma szans, żeby spełnić ten warunek 120 osób na 1 km.  

Jak będą składać wniosek to dobrze by było jakby mieszkańcy przychodzili i od razu podpisywali prawo 

do udostępniania swojej działki. My za chwilę będziemy składać te wnioski. To będzie kwota około 

2.000 zł – 2.100 zł.  

Utwardzenie drogi w Sosnowcu od nr 13 przyjmuję jako zgłoszenie. 

Odnośnie sprzedaży działki to poproszę kogoś z wydziału o informację.   

Realizacja dróg z funduszu sołeckiego jest w różnych miejscach. Już się zaczęła, proszę o cierpliwość. 

W jednym czasie nie da się wszędzie zrobić.  

Jako Urząd wystąpimy do Starosty z zapytaniem jakie mają plany odnośnie drogi Trzciniec-Łowinia.   

Odnośnie wynagrodzeń Sołtysów za roznoszenie nakazów - tak było od lat. Ja myślę, że nikt nikogo nie 

zmusza, żeby został Sołtysem albo Przewodniczącym Zarządu Osiedla. Sołtys jest to organ pomocniczy. 

Praca społeczna. Oczywiście my podnieśliśmy ze 100 zł na 200 zł. U nas czy Sołtys przychodzi na sesję 

czy nie dostaje taką kwotę. Jest również prowizja od zebranych podatków.  Natomiast jest kilka 

przepisów mówiących o obowiązkach, w tym nasz Statut. Pan Paweł Adamski dostarczył nakazy, a nie 

dostarczył informacji dot. aktualnej stawki za odpady, gdzie jest ustawowy obowiązek dostarczenia. Ja 

to uważam jako typową złośliwość w tym przypadku. Albo ktoś się chce poświęcić i być tym Sołtysem 



albo nie chce. Wówczas należy zrezygnować, są nowe wybory. Ja takich wniosków nie będę składał. 

Myślę, że ludzie przemyślą.  

Szanowni Państwo, praca Burmistrza to jest tak jakby mój zawód. Niekiedy trwa 18-20 godzin dziennie. 

Nie mam innego zajęcia, nie mam innego dochodu. Muszę reprezentować Gminę w różny sposób. A 

czy ktoś ma szacunek większy czy mniejszy do stanowiska Burmistrza, Wójta to już zależy od danej 

osoby. Ja sobie nie mam nic do zarzucenia jeśli chodzi o angażowanie się w rozwiazywanie problemów. 

Tylko i wyłącznie tym żyję od 20 lat.  

Jeśli chodzi o pracowników to pod koniec 2021 r. była podwyżka średnio o 450 zł. W tym roku też od 

01 kwietnia jest planowana regulacja. Jakbyśmy chcieli tą propozycję o 100%   podnieść to ja też muszę 

brać pod uwagę analizę nakładów na wydatki administracyjne na jednego mieszkańca, gdzie głównym 

elementem są wynagrodzenia. U nas nie wygląda to źle. My nie odstajemy w dół tylko raczej jesteśmy 

po połowie. Zdaję sobie sprawę, Ze te pieniądze nie są adekwatne do obecnej rzeczywistością, ale nie 

nadrobimy biegu. To są wydatki bieżące. Całe szczęście, że Rada się zweryfikowała przy uchwaleniu 

podatków i te 700.000 zł uratowaliśmy w podatkach. Obecnie mamy 82.000 zł nadwyżki operacyjnej. 

Dochody bieżące nie wzrastają, a wydatki bieżące tak. Mamy w Urzędzie zdecydowaną większość 

pracowników tak zaangażowanych jak mało gdzie. Jest wielu pracowników, którzy się nie pytają czy 

trzeba zostać w pracy jak coś nie wykonane tylko zostają. Nie pytają się czy trzeba wziąć pracę do domu 

na dzień wolny czy nawet w czasie choroby, żeby wyprowadzić to co do mnie należy. Mam znakomitych 

wszystkich współpracowników, od kadry zarządzającej, kierowniczej poprzez poszczególne stanowiska 

pracy merytorycznej. Wynagrodzenia są takie jaka jest możliwość. W ciągu ostatnich lat nadrobiliśmy 

trochę tych zaniedbań. I będziemy starali się dalej to wykonywać.  

- radny Jan Wiencek – zgłosiliśmy już ten problem chodnika na wysokości Wafelka do ZUK-u.  

Szanowni Państwo, jesteśmy umówieni z nowym prezesem „SIM SMS”, bo poprzedni prezes został 

odwołany. Umówiliśmy się, że przyjedzie na sesję i przedstawi dokładne informacje jaki jest stan tego 

postępowania na dzisiaj. Na dzisiejszą chwilę jest taka szybka procedura przetargowa opracowania 

programu funkcjonalno-użytkowego po to żeby móc zabezpieczyć w BGK jakie środki będą potrzebne 

i wówczas szybko wtedy procedurę przetargową na konkretne projekty. Ma to być uzgadniane z 

gminami. Mam deklarację prezesa, że najdalej na koniec roku powinniśmy mieć gotowe projekty tego 

bloku i rozpoczętą procedurę na wybór wykonawców tych 2 bloków z 70 mieszkaniami. Nam jest 

potrzebny taki szkielet zasad naboru na te mieszkania na podstawie obowiązujących przepisów. Jak 

będziemy mieć ten szkielet to opracujemy szczegóły. I wtedy zaczniemy konkretny nabór. Ten szkielet 

miał być ze strony państwa. Na tą chwilę jest to wszystko jeszcze w powijakach.  

- radny Konrad Prusek – odnośnie przewozów Przełaj-Sędziszów, ja nie wiem dlaczego od decyzji Rady 

Powiatu, gdzie została podjęta uchwała akceptująca naszą petycję, że celowe jest podjęcie tej trasy, 

która już u nas była, ludzie z niej korzystali, przewoźnik zrezygnował z racji rentowności. Teraz trzeba 

złożyć przez Powiat wniosek do funduszu dopłat przewozowych i uruchomić tą linię od nowa.   

Radny K. Prusek: 

Panie Burmistrzu tylko pytanie czy my dostaniemy dofinasowanie? Jak już istniała linia i została 

zlikwidowana to czy my dostaniemy takie dofinansowanie. 

Pan Burmistrz: 

Panie radny wystarczy zmienić mały element i już jest nowa trasa. Wystarczy dopisać jeden przystanek.  

Pani Sekretarz proszę skierować pismo na informację publiczną do Powiatu z tym zapytaniem. Powiat 

będzie miał 14 dni na udzielenie odpowiedzi. 

Radny J. Chmielarski: 

Panie Burmistrzu co za problem wynikł w zeszłym roku odnośnie tych powodziówek, ze w zeszłym 

roku nie skorzystaliśmy z nich? Inne gminy skorzystały. 

Pan Burmistrz: 

Proszę mi podać jaka gmina skorzystała?  

Radny J. Chmielarski: 

Gmina Nagłowice skorzystała z funduszu i zrobili 3 takie drogi.  

Pan Burmistrz: 

Tzn. jeśli w 2021 r. na ich terenie mieli zjawisko nawalnego deszczu . Te wcześniejsze z 202 r. co my 

mieliśmy zakwalifikowane to w całym województwie, kraju nie były przyznawane.  Były przerzucone 

na walkę z Covidem. U nas takie przypadku, żeby się zakwalifikować to nie było.  

 



Podinspektor G. Kowalska: 

Witam serdecznie Wysoką Radę. Żadnego oficjalnego wniosku od mieszkańca co do zakupu tej działki 

nie było. Jest nieruchomość, która jest w zasobie Gminy Sędziszów i Burmistrz jako organ przeznaczył 

nieruchomość do sprzedaży i w związku z tym wynikło wystąpienie do p. Żelezika o podjęcie stosownej 

uchwały w tej sprawie. Poszłam d o archiwum i znalazłam protokół z zebrania wiejskiego z 24 września 

2020 r., gdzie mieszkańcy uznali jednak nie podejmować uchwały w tym zakresie oraz jednocześnie 

wskazali, że spotkają się ponownie. Do spotkanie nie doszło, bo nie dotarł do mnie żaden protokół. 

Także oficjalnego wniosku nie ma. Została ona ujęta w projekcie planów dochodów  na następne lata 

do sprzedaży na kolejne lata.  

Radny J. Chmielarski: 

Rozumiem, znam tą sytuację. Wiem, że Sołtys i mieszkańcy nie decydowali się podejmować takiej 

uchwały ze względu na niską frekwencję osób. Ale czy w ogóle jakikolwiek wniosek wpłynął?  

Podinspektor G. Kowalska: 

Co do tej nieruchomości było zainteresowanie ustne. Nie było wystąpienia oficjalnego.  

Radny J. Chmielarski: 

A skąd te osoby były? 

Podinspektor G. Kowalska: 

Słaboszowice i Pawłowice. 

Pan stwierdził, że nie można wydzierżawić na okres 10 lat. Uchwały są przygotowywane na podstawie 

ustaw i w granicach przepisów prawa.  

Radny J. Chmielarski: 

Źle mnie pani zrozumiała. Ustawa zezwala Burmistrzowi wydzierżawienie na 3 lata. Ale jeżeli ma być 

dzierżawa na 10 lat to musi być uchwała Rady.  

Podinspektor G. Kowalska: 

Ten okres 10 lat nie był to wymysł p. Burmistrza tylko rozpatrzenie indywidualnego wniosku. Gdyby 

dzisiaj była podjęta uchwała, a wpłynął by jeszcze inny wniosek to Burmistrz byłby zobowiązany do 

przetargu. Dziękuję.  

Pan Burmistrz: 

- radny Jan Strzelec – przycięcie poboczy na drodze powiatowej, wystąpiliśmy do powiatu, żeby od 

czasu do czasu przejechali i sprawdzili.  Powiat jest jednostką pomocniczą i powinien realizować pomoc 

gminom.   

Radny P. Jaros: 

Panie Burmistrzu jeszcze raz apeluję o zorganizowanie spotkania z p. Starostą.  

Pan Burmistrz: 

Zaprosimy na następnej sesji.  

Radny P. Jaros: 

Starosta robi uniki. Jest ustawa o samorządzie powiatowym Powinien się wywiązywać w stosunku do 

gminy tak jak się powinien wywiązywać.  

Pan Burmistrz: 

Tak zrobimy, bardzo dziękuję. 

Tak jak mówiłem, my nie jesteśmy w stanie ze służbami komunalnymi wszędzie dokonać porządku. To 

nie jest obowiązek tylko prośba do Państwa, żeby w swoim terenie zrobić małe spotkanie, małą 

integrację. My w zeszłym roku wyszliśmy całym Urzędem, poświęciliśmy cały dzień na zbieranie, 

zebraliśmy około 70 worków śmieci na niedużym odcinku od Gniewięcina do Klimontowa. Postarajmy 

się to w taki sposób potraktować. Nie da się wytypować tych, którzy nie płacą. To musimy z własnej, 

nieprzymuszonej woli wyjść i trochę posprzątać. My worki dostarczymy i potem za te odpady my 

musimy zapłacić. Musimy je później wywieźć w ramach likwidacji dzikich wysypisk. Proszę się 

kontaktować z Wydziałem Rolnictwa.  

- radny Jarosław Jaworski – dziury za bokiem nr 26 na Sadach też traktuję jako zgłoszenie.  

Odnośnie tych gałęzi na działce kolejowej to uważam, że to należy zrobić w uzgodnieniu.  

- radny Wiktor Tabor – starałem się już odpowiedzieć na pytanie na jakim etapie jest studium. Prace 

trwają, ale są opóźnienia.  

- Przewodniczący Adam Mysiara – monitoring w Rynku będzie wykonywany razem z tymi projektami, 

które będziemy realizować. Stowarzyszenie Osiedla Rynek ma już pozytywną decyzję na 

zagospodarowanie centrum, z tym wydzielonym pasem, chodnikiem, asfaltowaniem całego centrum. 



Za chwilę będą rozpatrywane wnioski, które zawierają plac zabaw, słupy z ledowym oświetleniem oraz 

monitoring. 

Radny J. Wiencek: 

Panie Burmistrzu jeszcze wrócę do tych bloków i do tej Spółdzielni. Ja bym jednak prosił, że na następną 

sesję tego Prezesa zaprosić. Z tego co pan mówi to ja myślę, że to gdzieś dopiero 2024 r. jak oni zaczną 

coś robić.  

Pan Burmistrz: 

Zostałem źle zrozumiany, na pewno nie będą czekać.  

Radny J. Wiencek: 

Ja myślę, że jednak p. Burmistrzu trzeba go zaprosić. Myślę, że tutaj będzie dużo pytań. 

Pan Burmistrz: 

Panie radny, żeby moc przyjechać na spotkanie i móc odpowiadać to trzeba mieć wiedzę. Żeby mieć 

wiedzę nie zawsze jest to zależne od samego siebie tylko musimy ją skądś posiąść. Myślę, że na następną 

sesję jeżeli miałaby odbyć się w kwietniu to nie ma szans, żeby się kilka rzeczy wyjaśniło. On musi nam 

przedstawić twarde informacje. Poczekajmy do maja.  

Radny J. Wiencek: 

Ale będziemy wiedzieli wtedy, gdzie jesteśmy, na czym stoimy.  

Pan Burmistrz: 

Ale gdzie jesteśmy to wiemy wszystko. Według mnie nie celowy by to było. Tyle samo powie Prezes 

co ja na dzisiaj. A może nawet ja mam więcej informacji, bo on jest dopiero prezesem od 2-3 tygodni.  

Pan Przewodniczący: 

Pani Sekretarz mam jedną prośbę jako radnej powiatowej, jeśli chodzi o ten remonter, to jak 

rozmawiałem z Przewodniczącym Rady Powiatu to powiedział, że jak wyjdzie trochę słońca to zaczną 

robić pewne rzeczy. Bardzo proszę przypomnieć jeżeli można.  

W związku z tym, że 8 kwietnia odbędzie się Droga Krzyżowa to bardzo bym prosił, żeby załatać te 

dziury koło kościoła. 

Pani Sekretarz: 

Ja pamiętam i rozmawiałam z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. Tam chodzi o to, żeby już nie 

było przymrozków.  

 

Ad. 26 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej 

Sędziszów kadencji 2018 – 2023. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała                                           Sekretarz                                      Przewodniczył 

 

 
 


